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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

wdniu 29.04.2021 r.

Na prośbę kozielskich emerytów zwracam się z apelem o zamontowanie
kilku ławek wzdłuż głównej arterii komunikacyjnej Koźla, jaką jest ul.
Piastowska. Tutejsi seniorzy od dłuższego czasu sygnalizują brak
wystraczającej ilości ławek, które obecnie można policzyć na palcach jednej
ręki (na odcinku od skrzyżowania ul. Piastowskiej z ul. Stefana
Żeromskiego aż do dworca PKP Kędzierzyn-Koźle Zachodnie). Osiedla
Stare Miasto oraz Zachód zamieszkuje coraz więcej osób starszych,
schorowanych, które wracając do domu z zakupów, urzędu czy od lekarza
nie mają nawet gdzie spocząć. Zwracam się z prośbą o pozytywne i rychłe
rozpatrzenie mojej prośby, którą kieruję w imieniu pokaźnego grona
seniorów..
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